
Czy Białe koszary staną się hotelem?
Napisano dnia: 2020-07-03 17:10:33

KŁODZKO.  Burmistrz  Michał  Piszko  podpisał  dzisiaj  zlecenie  na  opracowanie
kosztorysowej  dokumentacji  projektowej  odnośnie  zagospodarowania  fortu  na  Owczej
Górze.  Ma  to  związek  z  możliwością  pozyskania  przez  miasto  środków  z  Funduszy
norweskich; będzie ono starało się o 11 mln zł, które chce przeznaczyć na zmodernizowanie
Białych koszarów później wykorzystywanych na magazyny.

- Ponad dwa lata temu byli u nas studenci z Politechniki Wrocławskiej, którzy przygotowali koncepcje
wykorzystania w przyszłości tego niemałego obiektu -  informuje M. Piszko. -  Jedna z propozycji
skłania się ku zaadaptowaniu tego koszarowca na hotel, druga - na obiekt usługowy. Co fajnego z tej
współpracy wyniknęło, to fakt, iż obie koncepcje studenci, przyszli magistrowie, wykonali za nocleg i
wyżywienie zapewnione przez miasto. Mamy prawa autorskie do dokumentacji przez nich wykonanej,
którą możemy wykorzystać.

Włodarz Kłodzka dodaje, iż przy tej okazji pojawiła się ekspertyza mykologiczna. Wynika z niej, jakie
grzyby  przez  dziesięciolecia  rozwinęły  się  w tej  budowli.  -  Jeżeli  konserwator  zabytków zaleci
wykonanie pewnych prac, to już będziemy wiedzieli, czym i jak potraktować te grzyby - akcentuje
rozmowca.
 

W  tym  roku  miasto  przeznaczy  60  tys.  zł  na  wspomnianą  dokumentację  i  złoży  wniosek  do
Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego.  W tym projekcie ujmie także
budowę drogi dojazdowej od strony ul. Konwaliowej oraz parkingu. Pod koniec roku 2021 powinna
być znana decyzja instytucji przydzielającej środki.
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